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Protokół Nr III/XXX/09 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 26 maja 2009r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 14.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

 W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad.  

Zmian nie zaproponowano. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli 

niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie współdziałania z Gminą 

Miasta Rumia oraz Gminą Miasta Reda w zakresie wspólnej realizacji etapów I i II 

projektu "Przebudowa systemu drogowego w Rumi i w Redzie wraz z budową 

bezkolizyjnych przejazdów pod liniami kolejowymi nr 202 i 213 w celu 

modernizacji regionalnej infrastruktury drogowej"– druk nr 270/09. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na rok 2009 – druk nr 271A//09. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia nieruchomości - druk 

nr 269/09. 

7. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych.  

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXIX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

24 kwietnia 2009 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący podziękował radnym za terminowe złożenie oświadczeń 

majątkowych. Po czym oddał głos panu Andrzejowi Byczkowskiemu Dyrektorowi 

Powiatowego Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie, który 

podziękował Staroście Wejherowskiemu w imieniu modelarzy za organizację regat.  

Po czym wręczył mu dyplom modelarza. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta dodatkowo powiedział, że: 
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 okres między sesyjny dotyczył głównie spraw drogowych. Odbyło się spotkanie 

w Gdyni w sprawie Obwodnicy Północnej. Przygotowanie dokumentacyjne jest 

bardzo profesjonalne. Niepokojący jest jednak wzrost liczby osób 

protestujących.  

 rozliczono projekty unijne  m.in. sali gimnastycznej przy ZSP Nr 3. 21 maja 

oddano do użytku boiska Orlików w Łęczycach i Rumi. Następne boiska są 

gotowe do odbioru i w najbliższym czasie również będą oddane do użytku.  

 otrzymał podziękowania za współpracę od ks .Ireneusza Bratke. Od 31 maja 

przestaje być Dyrektorem Caritasu Archidiecezji Gdańskiej. Jego następcą 

będzie ks. Janusz Stec. Starosta podziękował ks. Ireneuszowi Bratke  

za współpracę i za długoletnią działalność na terenie powiatu wejherowskiego. 

 

Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego współdziałania z Gminą 

Miasta Rumia oraz Gminą Miasta Reda w zakresie wspólnej realizacji etapów I i II 

projektu "Przebudowa systemu drogowego w Rumi i w Redzie wraz z budową 

bezkolizyjnych przejazdów pod liniami kolejowymi nr 202 i 213 w celu modernizacji 

regionalnej infrastruktury drogowej"– druk nr 270/09 przedstawił pan Józef Reszke 

Starosta Wejherowski. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym uchwała 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2008 rok – druk nr 271A/09 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. Ponadto Skarbnik przedstawiła autopoprawkę do niniejszego projektu 

uchwały:  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zbycia 

nieruchomości - druk nr 269/09 przedstawia pani Alina Pęcak Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

przyjęta większością głosów, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
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Ad. 7.  
 Radny Roman Knop nawiązał do wypowiedzi Starosty na temat Obwodnicy 

Północnej. Stwierdził, że rzeczywiście sprzeciwy ludzi, co do tej inwestycji  

są niebezpieczne. Przypomniał, że mieszkańcy wiedzieli o tej inwestycji a najwięcej 

protestują ci, którzy zakupili grunty za mniejsze pieniądze. Niepokojące jest również 

to, że na konsultacjach nie było przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego. Jego 

zdaniem aby akcję rozszerzyć należałoby ją nagłośnić, wydrukować ulotki 

informujące o potrzebie rozpoczęcia tej inwestycji.  

 Pan Józef Reszke Starosta Wejherowski odpowiedział radnemu, że Urząd 

Marszałkowski interesuje się tą inwestycją. Będzie również akcja ulotowa. 

Poinformował obecnych, że Marszałek Województwa Pomorskiego na Konwencie 

Marszałków poruszył problem Obwodnicy Północnej. Okazało się , że w Warszawie 

nie ma wiedzy na temat tego problemu. Marszałek skrytykował Generalną Dyrekcję 

Dróg, w związku z tym uzgodniono, że Dyrektor Generalnej Dyrekcji Dróg wystąpi 

ponownie o przekwalifikowanie tej drogi na krajową. Starosta poinformował także, 

że RIO w Gdańsku zarzuciło Urzędowi Marszałkowskiemu, że zajmuje się sprawą 

Obwodnicy Północnej, przez co łamie prawo. 

 

Ad.8. 

 Radny Roman Knop w imieniu grupy radnych Rumi wystąpił o zwolnienie  

z opłat mieszkańców ul. A. Zawadzkiego, H. Sawickiej i P. Findera w związku ze 

zmianą nazw tych ulic.  

 Pan Radosław Skwarło radca prawny Starostwa wyjaśnił, że jest to możliwe 

poprzez podjęcie przez Radę Powiatu stosownej uchwały. 

 

Ad.9. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XXX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XXX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

Protokołowała: Alicja Bartosiak  


